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Zápisnica z 12. zasadania MsZ v Krompachoch, 

 konaného dňa 25.10.2023  

vo veľkej zasadačke Mestského úradu v Krompachoch. 

 

Prítomní podľa prezenčnej listiny.  

  

Dárius Dubiňák, primátor mesta otvoril a viedol 12. zasadanie Mestského zastupiteľstva v 

Krompachoch.          13.08 hod.

     

 

MsZ je uznášaniaschopné, prítomných je 9 poslancov MsZ.  

Ospravedlnili sa poslanci: Lukáš BAGIN a Martin ŠTANCEL 

V miestnosti neboli poslanci: Marián HOJSTRIČ 

 

P R O G R A M: 

 

1.   Otvorenie  

2.   Schválenie programu zasadania MsZ  

3.   Určenie overovateľov a zapisovateľa zápisnice  

4.   Voľba návrhovej komisie  

5.   Majetkové návrhy 

6.   Návrh Zásad hospodárenia a nakladania s majetkom Mesta Krompachy 

7.   Návrh rozpočtových opatrení č. 29 – č. 39   

8.   Návrh úpravy rozpočtov škôl a školských zariadení na rok 2023 

9.   Správa o výsledku kontroly hlavnej kontrolórky 

10. Operačný plán zimnej údržby  

11. Konanie  dobrovoľnej  zbierky pre ZŠ s MŠ Maurerova  

12. Informácia o obsadenosti škôl a školských zariadení v šk. roku 2023/2024 na území  

      mesta 

      Krompachy 

13. Informácia o výberovom konaní na funkciu riaditeľa Základnej umeleckej školy v  

      Krompachoch   

14. Doplnok č. 15 Smernice primátora č. 1/2019 Organizačný poriadok Mestského úradu   

      v Krompachoch – Informácia   

15. Interpelácie poslancov MsZ 

16. Rôzne 

17. Diskusia 

18. Záver 

 

2. Schválenie programu zasadania MsZ      13.09 hod. 

Primátor mesta predložil návrh programu.  

 

Hlasovanie:  

Prítomných 9 poslancov MsZ.  

Za   : 9 – Jendruch, Dzimková, Rušinová, Hlaváč, Stana, Zahuranec, Ontko, Gula, 

Ďorko 
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Proti   : 0  

Zdržal sa : 0 

MsZ prijalo uznesenie č. 12/B.1 viď pripojené k zápisnici (schvaľuje) program 12. MsZ. 

 

3. Určenie overovateľov a zapisovateľa zápisnice    13.09 hod. 

Primátor mesta určil za zapisovateľku Luciu Salokovú a za overovateľov zápisnice 

poslancov: Jána Zahuranca a Matúša Stanu. 

 

4. Voľba návrhovej komisie         13.10 hod. 

Primátor mesta predložil návrh na členov návrhovej komisie v zložení poslancov MsZ: 

Ľuboš ONTKO, Tomáš GULA, Igor HLAVÁČ. 

 

Hlasovanie:  

Prítomných 9 poslancov MsZ.  

Za  : 9 – Jendruch, Dzimková, Rušinová, Hlaváč, Stana, Zahuranec, Ontko, Gula, 

Ďorko 

Proti   : 0  

Zdržal sa : 0 

MsZ prijalo uznesenie č. 12/A.1 viď pripojené k zápisnici (volí) návrhovú komisiu  

 

 

5. Majetkové návrhy                               13.10 hod. 

 

5.1 Predaj pozemku na Lesníckej ulici v Krompachoch MUDr. Eve Böhmerovej, bytom 

Lesnícka ulica 7, 053 42 Krompachy ako prípad hodný osobitného zreteľa 

Anna Nemčíková, prednostka MsÚ predložila písomný materiál prenájom, ktorý je prílohou 

tejto zápisnice. 

 

Hlasovanie:  

Prítomných 9 poslancov MsZ.  

Za   : 9 – Jendruch, Dzimková, Rušinová, Hlaváč, Stana, Zahuranec, Ontko, Gula, 

Ďorko 

Proti   : 0  

Zdržal sa : 0 

MsZ prijalo uznesenie č. 12/B.2 viď pripojené k zápisnici (schvaľuje) uzatvorenie Kúpnej 

zmluvy  

 

5.2 Predaj pozemku na Lesníckej ulici v Krompachoch Šárke Kaminskej, bytom Lesnícka 

ulica 8, 053 42 Krompachy ako prípad hodný osobitného zreteľa 

Anna Nemčíková, prednostka MsÚ predložila písomný materiál, ktorý je prílohou tejto 

zápisnice. 

 

Hlasovanie:  

Prítomných 9 poslancov MsZ.  
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Za   : 9 – Jendruch, Dzimková, Rušinová, Hlaváč, Stana, Zahuranec, Ontko, Gula, 

Ďorko 

Proti   : 0  

Zdržal sa : 0 

MsZ prijalo uznesenie č. 12/B.3 viď pripojené k zápisnici (schvaľuje) uzatvorenie Kúpnej 

zmluvy  

 

5.3 Zámer zámeny pozemkov v k.ú. Krompachy medzi Mestom Krompachy ako 

zamieňajúcim č. 1 a spoločnosťou HERON TRADING s.r.o. , so sídlom Trangusova 

343/11 053 42 Krompachy (IČO: 47112654) ako zamieňajúcim č. 2 

Anna Nemčíková, prednostka MsÚ predložila písomný materiál, ktorý je prílohou tejto 

zápisnice. 

 

p.p. Rušinová – keďže ideme kupovať, resp. zamieňať tieto pozemky, preto sa chcem 

opýtať, aké je ďalšie využitie pozemkov zo strany mesta a či sa tieto pozemky na ulici 

29. augusta a na Starej Maši nenachádzajú v záplavovej oblasti. Keď sú v záplavovom 

území, tak sú v podstate nevyužiteľné. 

Primátor mesta – je to len zámer ešte nič nemeníme. 

p.p Rušinová – pre mesto sú nevyužiteľné, poznám tieto pozemky, preto viem, aké sú 

tie pozemky, ktoré chceme kúpiť alebo zameniť. Viem v akom sú stave. Chránim záujmy 

mesta a je to na poslancoch ako sa rozhodnú, ale ešte raz sa pýtam, či sú v záplavovom 

území alebo nie. Nemám tu záplavovú mapu, chcela som sa pozrieť.  

Primátor mesta – záplavová mapa sa bude aktualizovať podľa najnovších informácií z 

PVS, a.s.. Čo sa týka 29. augusta, tak tento pozemok nie je v záplavovej zóne. 

p.p. Rušinová – no a čo potom plánuje mesto s týmito pozemkami, lebo potom budeme 

znova predávať ako prebytočný majetok, lebo teraz tie pozemky, ktoré sú na Plejsoch sú 

pre  nás prebytočné. Neviem, prečo sú prebytočné, ale dobre, keď mesto tvrdí, že sú 

prebytočné, nech sú prebytočné. Pre mňa prebytočné nie sú. Zasa som sama , nie som 

väčšina a potom, keď ich zameníme, budú pre nás prebytočné. Ja si pamätám ešte dobu, 

keď Kovohuty nás žiadali, aby sme tento objekt zbúrali, pretože pre Kovohuty je to zlá 

vizitka. Ja som vravela, že nie. Oni chceli kúpiť budovu na ulici 29. augusta s tým, že by 

to zbúrali. Pre mňa by bolo prijateľné, keby sa pozemky na Plejsoch predali a nie 

zamieňali. Nevidím možnosť ďalšieho využitia, ale to je len môj názor. Ja neviem, čo 

s tými pozemkami, je tam ekologická záťaž. Napr. aj tie pozemky, ktoré sú na Starej 

Maši, aj za to by som bola, keby sa predali, lebo spoločnosť ich potrebuje, aby ich 

využívala. Zámena sa mi osobne nepáči, ale to je môj osobný názor.  Nechcem nikoho 

ovplyvňovať, len vravím. 

Primátor mesta – čas ukáže na čo budú pozemky využité. Bol tu záujemca o investíciu, 

s tým, že aj cesta na ulici 29. augusta mala tvoriť nejakú prístupovú cestu k záujemcovi. 

Nedošlo k tomu, no možno v budúcnosti to bude možné. 

p.p. Ďorko – chcem oboznámiť kolegov poslancov, že som konateľom spoločnosti, 

o ktorú sa jedná, preto sa zdržím hlasovania. Keď môžem ešte reagovať na p. poslankyňu, 

tak sú to pozemky, ktoré sú za administratívnou budovou Kovohuty, a.s. a tie určite nie 
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sú v záplavovom pásme, lebo sú dosť vysoko a sú vlastne vedľa železničnej trate. Tam, 

kde momentálne máme dom v nájme, ktorý sa teraz opravoval. Je to vzadu za budovou.   

 

p.p. Hojstrič v miestnosti  13.20 hod. 

 

p.p Rušinová – tá povodňová mapa, ktorú som videla a ktorá teraz platí, tak celá Štúrova 

ulica je v záplavovom území.  Preto sa pýtam, že či nie je v záplavovom území, lebo 

viem, že okolo celého toku Hornádu, aj tam, kde sú elektrárne, tak celý tento úsek je 

v záplavovom území. 

p.p. Ďorko – tento pozemok je na rovnakej výškovej úrovni ako sú Kovohuty.  

p.p. Rušinová – neviem, nevidela som záplavovú mapu. Pozerala som aj v katastri, 

v kópii katastrálnej mapy sú nejaké modré čiarky, ale neviem čo to znamená, lebo je to 

vyšrafované. Neviem, čo to je, tak preto sa pýtam, či nie sú v záplavovom území. 

 

Hlasovanie:  

Prítomných 10 poslancov MsZ.  

Za   : 8 – Jendruch, Dzimková, Hlaváč, Stana, Zahuranec, Ontko, Hojstrič, Gula 

Proti   : 1 – Rušinová 

Zdržal sa : 1 – Ďorko 

MsZ prijalo uznesenie č. 12/B.4 viď pripojené k zápisnici (schvaľuje) zámer zámeny pozemkov 

 

5.4 Zriadenie vecného bremena „in personam“ v prospech Centra voľného času PRIMA, 

SNP č. 39, Krompachy 

 

Anna Nemčíková, prednostka MsÚ predložila písomný materiál, ktorý je prílohou tejto 

zápisnice. 

 

Hlasovanie:  

Prítomných 10 poslancov MsZ.  

Za   : 10 – Jendruch, Dzimková, Rušinová, Hlaváč, Stana, Zahuranec, Ontko, 

Hojstrič, Gula, Ďorko 

Proti   : 0  

Zdržal sa : 0 

MsZ prijalo uznesenie č. 12/B.5 viď pripojené k zápisnici (schvaľuje) uzatvorenie zmluvy o 

zriadení vecného bremena medzi Mestom Krompachy a CVČ PRIMA 

p.p. Rušinová – nesúvisí to priamo s uznesením, ale chcela som by som sa opýtať, že kto zakúpi 

zariadenie do tejto cvičene alebo už je zakúpené? 

Primátor mesta – zariadenie zakúpi mesto, aby už tam mohli chodiť ľudia a využívať to 

naplno, nakoľko je to veľmi pekný priestor, ktorý sa zveľadil.  

 

 

6.   Návrh Zásad hospodárenia a nakladania s majetkom Mesta Krompachy       13.30 hod. 

Primátor mesta predložil písomný materiál, ktorý je prílohou tejto zápisnice. 
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p.p. Rušinová – poznala som predchádzajúce zásady, ale nepoznala som ich dopodrobna 

a včera som ich nemala pri sebe. Chcela by som poprosiť v skratke, aké sú zmeny oproti 

pôvodným zásadám. Len tie podstatné zmeny a prečo prijímame tieto nové zásady.  

Primátor mesta – vyšla novela, tak aj v tejto súvislosti dochádza k tomu, že 

nenovelizovali sme tie dané staré zásady, ale prichádzame s novými zásadami. Cenová 

mapa ostáva z roku 2021 s tým, že do úvahy sa bude brať inflácia. Ďalej sa berie do úvahy 

osobitný zreteľ, kedy je už priamo určené, čo je osobitný zreteľ a predkladané zásady 

v zmysle novelizovaného zákona, kedy obec môže určiť svoj majetok za prebytočný 

alebo neupotrebiteľný. Definícia dôvodov osobitného zreteľa pri prevode a  pri nájme 

majetku, právomoci orgánov mesta pri nakladaní s majetkom, podmienky a priebeh 

verejnej obchodnej súťaže, podmienky a priebeh pri prevodoch z dôvodov hodných 

osobitného zreteľa a potom ešte obdobné ustanovenia pri úprave nájmov.  

p.p. Rušinová – ale toto máme uvedené v dôvodovej správe. Práveže som chcela vedieť, 

čo konkrétne tam je.  

Primátor mesta - je to materiál, ktorý má 40 strán.  

p.p. Rušinová – chcela som len to, čo je podstatné. 

Primátor mesta – tie body, ktoré som prečítal, to je najpodstatnejšie v danom návrhu. 

p.p. Rušinová – keď môžem poprosiť návrh JUDr. Skurku, ktorý urobil, lebo viem ako 

robí. 

Primátor mesta – to je kompletne celý nový materiál.  

Mgr. Miloš Klein, oddelenie majetku a regionálneho rozvoja – zásady sa prerobili 

komplet celé. 

p.p. Rušinová – viem, ako robí JUDr. Skurka, farebne vyznačuje veci. 

Ing. Marta Legátová, hlavná kontrolórka mesta – Novela zákona 138 z roku 1991, 

ktorá je účinná od 1. novembra sa dosť značne dotkne našich prevodov. Zavádza sa pojem 

kapitálový fond, ktorý môže mesto použiť do svojej spoločnosti.  To sme doteraz nemohli 

a teraz môžeme. Máme to zapracované aj v našich zásadách a chápe sa to ako nie 

bezúročná pôžička, ale niečo, čo vykryje nejakú finančnú tieseň tejto spoločnosti 

a predpokladá sa, že to bude vrátené. Veľké zmeny sú aj v osobitných zreteľoch, tam sa 

menili aj finančné limity čo sa týka predajov aj nájmov. Nájom sa prekopal komplet celý. 

Predaj majetku, napr. čo sme si pamätali, tak hnuteľný majetok bol limit 3  500 eur, teraz 

je 5 000 eur. Môžeme predať majetok v rámci prípadu hodného osobitného zreteľa iba 

v tých prípadoch, konkrétne ktoré budeme mať špecifikované iba v  našich zásadách. Čiže 

nič iné. Máme tam presne špecifikované nájmy, kde sa tiež  menil limit. Čo sa týka 

hnuteľnej veci, išiel na 3500 eur. V oboch prípadoch sú znalecké posudky, zákon definuje 

podľa počtu obyvateľov miest. Čo sa týka verejných obchodných súťaží, tak zmena pre 

vás ako zastupiteľstva spočíva v tom, že ak bola verejná obchodná súťaž, výherca 

uzatváral zmluvu. Potom ste už neschvaľovali predaj, teraz to platí tiež, ale budete to 

schvaľovať v prípadoch, ak v podmienkach verejnej obchodnej súťaže nebude uvedená 

cena lebo tá nie vždy je potrebná. V obchodnej verejnej súťaži môžu byť aj iné kritériá, 

nemusí byť cena. Ak nebude v podmienkach cena, schvaľujete aj samotný predaj. Ak tam  

cena bude, čo je väčšinou náš prípad, tak vtedy automaticky pán primátor s  víťazom VOS 

uzatvára zmluvu. Ešte sú tam uvedené podmienky, za ktorých je možné znížiť kúpnu 

cenu pri predajoch z dôvodu osobitného zreteľa. Toto všetko je spísané, veľký podiel na 
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tom má Mgr. Klein a JUDr. Skurka. Bolo to konzultované viackrát s pánom primátorom 

a s pani prednostkou.  

p.p. Rušinová – ja som to čítala večer a už som sa pomaly začala strácať. Možno bolo 

potrebné to dlhšie doštudovať. Nesledovala som zákon, až teraz v  týchto zásadách som 

zistila, že sú nejaké zmeny, preto som chcela vedieť, že či to nemáte uvedené niekde 

v kocke. 

p.p. Zahuranec – aká je cena mimo zastavaného územia? 

Primátor mesta – ako som povedal, čo sa týka prevodov, tak sa to rieši cez cenovú mapu 

a keď sa rieši zámer, tak je to podľa cenníka.  

Rušinová – cenová mapa sa robila len v intraviláne mesta, čiže cena v extraviláne sa 

potom odvíja od intravilánu, lebo tam sa buď berie 80% alebo sa určuje percento pri 

znaleckých posudkoch. Takže sa robí len v podstate intravilán. 

Ing. Marta Legatová, hlavná kontrolórka mesta – pri prevodoch to bude riešené cez 

znalecké posudky. 

p.p. Hojstrič – ja som mal podobnú otázku ako pani poslankyňa na finančnej komisii 

a Mgr. Klein nám to podrobne vysvetlil.  

 

Hlasovanie:  

Prítomných 10 poslancov MsZ.  

Za   : 10 – Jendruch, Dzimková, Rušinová, Hlaváč, Stana, Zahuranec, Ontko, 

Hojstrič, Gula, Ďorko 

Proti   : 0  

Zdržal sa : 0 

MsZ prijalo uznesenie č. 12/C.1 viď pripojené k zápisnici (ruší) Uznesenie Mestského 

zastupiteľstva v Krompachoch č. 36/B.2 zo dňa 27.04.2022 

 

Hlasovanie:  

Prítomných 10 poslancov MsZ.  

Za   : 10 – Jendruch, Dzimková, Rušinová, Hlaváč, Stana, Zahuranec, Ontko, 

Hojstrič, Gula, Ďorko 

Proti   : 0  

Zdržal sa : 0 

MsZ prijalo uznesenie č. 12/C.2 viď pripojené k zápisnici (ruší) Uznesenie Mestského 

zastupiteľstva v Krompachoch č. 39/B.24 zo dňa 24.08.2022 

Hlasovanie:  

Prítomných 10 poslancov MsZ.  

Za   : 10 – Jendruch, Dzimková, Rušinová, Hlaváč, Stana, Zahuranec, Ontko, 

Hojstrič, Gula, Ďorko 

Proti   : 0  

Zdržal sa : 0 

MsZ prijalo uznesenie č. 12/B.6 viď pripojené k zápisnici (schvaľuje) Zásady hospodárenia 

a nakladania s majetkom mesta Krompachy 

 

 



 

7 

 

7.   Návrh rozpočtových opatrení č. 29 – č. 39                                                    13.40 hod. 

Primátor mesta predložil písomný materiál, ktorý je prílohou tejto zápisnice.  

 

RO č. 29: 

 

Hlasovanie:  

Prítomných 10 poslancov MsZ.  

Za   : 10 – Jendruch, Dzimková, Rušinová, Hlaváč, Stana, Zahuranec, Ontko, 

Hojstrič, Gula, Ďorko 

Proti   : 0  

Zdržal sa : 0 

MsZ prijalo uznesenie č. 12/D.1 viď pripojené k zápisnici (berie na vedomie) RO č. 29 

 

RO č. 30: 

 

Hlasovanie:  

Prítomných 10 poslancov MsZ.  

Za   : 10 – Jendruch, Dzimková, Rušinová, Hlaváč, Stana, Zahuranec, Ontko, 

Hojstrič, Gula, Ďorko 

Proti   : 0  

Zdržal sa : 0 

MsZ prijalo uznesenie č. 12/D.2 viď pripojené k zápisnici (berie na vedomie) RO č. 30 

 

RO č. 31: 

 

Hlasovanie:  

Prítomných 10 poslancov MsZ.  

Za   : 10 – Jendruch, Dzimková, Rušinová, Hlaváč, Stana, Zahuranec, Ontko, 

Hojstrič, Gula, Ďorko 

Proti   : 0  

Zdržal sa : 0 

MsZ prijalo uznesenie č. 12/D.3 viď pripojené k zápisnici (berie na vedomie) RO č. 31 

 

RO č. 32: 

 

Hlasovanie:  

Prítomných 10 poslancov MsZ.  

Za   : 10 – Jendruch, Dzimková, Rušinová, Hlaváč, Stana, Zahuranec, Ontko, 

Hojstrič, Gula, Ďorko 

Proti   : 0  

Zdržal sa : 0 

MsZ prijalo uznesenie č. 12/B.7 viď pripojené k zápisnici (schvaľuje) RO č. 32 

 

 



 

8 

 

RO č. 33: 

Hlasovanie:  

Prítomných 10 poslancov MsZ.  

Za   : 10 – Jendruch, Dzimková, Rušinová, Hlaváč, Stana, Zahuranec, Ontko, 

Hojstrič, Gula, Ďorko 

Proti   : 0  

Zdržal sa : 0 

MsZ prijalo uznesenie č. 12/D.4 viď pripojené k zápisnici (berie na vedomie) RO č. 33 

 

 

RO č. 34: 

 

Hlasovanie:  

Prítomných 10 poslancov MsZ.  

Za   : 10 – Jendruch, Dzimková, Rušinová, Hlaváč, Stana, Zahuranec, Ontko, 

Hojstrič, Gula, Ďorko 

Proti   : 0  

Zdržal sa : 0 

MsZ prijalo uznesenie č. 12/B.8 viď pripojené k zápisnici (schvaľuje) RO č. 34 

 

RO č. 35: 

p.p. Rušinová – to je aký projekt? 

Ing. Štefan Ondáš, vedúci oddelenia výstavby, životného prostredia a technických služieb 

– je to projekt cez ÚPSVaR. Niečo dal ÚPSVaR a niečo sme dávali my, to je jeden zamestnanec 

a ten tu už nepracuje. 

 

Hlasovanie:  

Prítomných 10 poslancov MsZ.  

Za   : 10 – Jendruch, Dzimková, Rušinová, Hlaváč, Stana, Zahuranec, Ontko, 

Hojstrič, Gula, Ďorko 

Proti   : 0  

Zdržal sa : 0 

MsZ prijalo uznesenie č. 12/D.5 viď pripojené k zápisnici (berie na vedomie) RO č. 35 

 

 

RO č. 36: 

p.p. Rušinová – my sme dostali dotáciu? 

Primátor mesta – áno. 

p.p. Rušinová – keď sme dostali dotáciu, tak prečo potom sú ponížene kapitálové výdavky? 

Ing. Eva Stehliková, vedúca oddelenia majetku a regionálneho rozvoja – je to spoluúčasť. 

Berieme z IBV ten rozdiel, poníženie kapitálových výdavkov. 

Ing. Marta Legátova, hlavná kontrolórka mesta – mestu bola schválená dotácia vo výške 

17 029,23 € a celkové oprávnené výdavky sú 18 311 €. Čiže 17 029 €  prijímame ako tuzemský 
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grant a toto bude aj kapitálový výdaj, ktorý zoberiete na vedomie. Keďže je tam spoluúčasť 

1 281,77 €, tak toto schvaľujete. Budú dve uznesenia. 

 

A) 

Hlasovanie:  

Prítomných 10 poslancov MsZ.  

Za   : 10 – Jendruch, Dzimková, Rušinová, Hlaváč, Stana, Zahuranec, Ontko, 

Hojstrič, Gula, Ďorko 

Proti   : 0  

Zdržal sa : 0 

MsZ prijalo uznesenie č. 12/D.6 viď pripojené k zápisnici (berie na vedomie)  

 

B) 

Hlasovanie:  

Prítomných 10 poslancov MsZ.  

Za   : 10 – Jendruch, Dzimková, Rušinová, Hlaváč, Stana, Zahuranec, Ontko, 

Hojstrič, Gula, Ďorko 

Proti   : 0  

Zdržal sa : 0 

MsZ prijalo uznesenie č. 12/B.11 viď pripojené k zápisnici (schvaľuje) 

 

p.p. Hojstrič sa ospravedlnil a odišiel z rokovania MsZ 13.56 hod. 

 

RO č. 37: 

p.p. Rušinová – my sme v predchádzajúcich pridávali na zeleň a teraz ideme uberať? 

 

p.p. Dzimková odišla z miestnosti  13.58 hod. 

 

Ing. Štefan Ondáš, vedúci oddelenia výstavby, životného prostredia a technických služieb 

– keď ste dobre pozerali na rozpočtové opatrenie, tak jedno rozpočtové opatrenie znamenalo 

zeleň – parkové úpravy, to sú externé veci, ktoré rieši hlavne EKOVER. Táto časť nazvaná 

„vlastná réžia“ sme počítali 5 000 € na opravu kvetinovej steny na areáli a zavlažovanie. 10 000 

€ bola rezerva, z ktorej sa nečerpá, lebo záhradník povedal, že to nemá zmysel opravovať, lebo 

to stále vyschne. Kvôli tomu to ostalo voľné. Vieme dobre, že keď príde taká zima ako bola, 

tak tam peniaze treba. Znova hovorím, že externé veci – tam sa jedná o EKOVER a vlastná 

réžia sú dve položky v rozpočte. 

 

p.p. Dzimková v miestnosti  14.01 hod. 

 

 

Hlasovanie:  

Prítomných 9 poslancov MsZ.  

Za   : 9 – Jendruch, Dzimková, Rušinová, Hlaváč, Stana, Zahuranec, Ontko, Gula, 

Ďorko 
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Proti   : 0  

Zdržal sa : 0 

MsZ prijalo uznesenie č. 12/B.11  viď pripojené k zápisnici (schvaľuje) RO č. 37 

 

RO č. 38: 

 

Hlasovanie:  

Prítomných 9 poslancov MsZ.  

Za   : 9 – Jendruch, Dzimková, Rušinová, Hlaváč, Stana, Zahuranec, Ontko, Gula, 

Ďorko 

Proti   : 0  

Zdržal sa : 0 

MsZ prijalo uznesenie č. 12/D.7 viď pripojené k zápisnici (berie na vedomie) RO č. 38 

 

RO č. 39: 

p.p. Rušinová – to som aj ja odporúčala, určite s tým budem súhlasiť, ale chcem sa opýtať, kde 

to chcete umiestniť? Dúfam, že nie do areálu zberného dvora, lebo tam budú chodiť všetci. 

Primátor mesta – kontajner by mal byť umiestnený tam, kde majú teraz strážnici svoj 

kontajner, nakoľko tam by bolo najjednoduchšie napojenie na kanalizáciu a čističku. Neviem 

si predstaviť, kde inde by sme to umiestnili. 

p.p. Stana – nedovolia si ísť až priamo do areálu. 

p.p. Rušinová – ja viem čo tam robili predtým, teraz sa tam budú všetci zgrupovať.  

Primátor mesta – sú tam kamery, tak jedine by sme to riešili takto. 

p.p. Rušinová – a aké sú to záchody, musia byť napojené na kanalizáciu alebo sú to chemické 

záchody. 

Primátor mesta – musia byť napojené na kanalizáciu.  

p.p. Rušinová – ja neviem, či tam je niekde kanalizácia. 

Primátor mesta – tam, ako je kontajner strážnikov pri bráne do areálu zberného dvora, tak 

kolmo na to by sa dal ten dlhší kontajner. On je dlhší ako klasický kontajner, tak tam by sa to 

umiestnilo.  

p.p. Rušinová – uvidíš, lebo tam bude problém. Tak, či tak, tam je problém. 

Primátor mesta – keby sme to umiestnili hocikde na Hornádskej ulici, tak je len otázka pár 

týždňov, kedy by to bolo zničené a zodpovednosť za to, nebude chcieť preberať nikto. Jedine 

MOPS. 

p.p. Rušinová – budú patriť pod MsP, čiže zodpovednosť bude niesť MsP. Myslím si, že 

hmotnú zodpovednosť nesie vedúci. To je jasné a vyplýva to z organizačnej štruktúry. 

 

Hlasovanie:  

Prítomných 9 poslancov MsZ.  

Za   : 9 – Jendruch, Dzimková, Rušinová, Hlaváč, Stana, Zahuranec, Ontko, Gula, 

Ďorko 

Proti   : 0  

Zdržal sa : 0 

MsZ prijalo uznesenie č. 12/B.12 viď pripojené k zápisnici (schvaľuje) RO č. 39 
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8.   Návrh úpravy rozpočtov škôl a školských zariadení na rok 2023           14.04 hod. 

 

Primátor mesta predložil písomný materiál, ktorý je prílohou tejto zápisnice.  

p.p. Jendruch – Komisia školstva, mládeže, kultúry a športu odporúča schváliť návrh 

úpravy rozpočtov. 

 

Hlasovanie:  

Prítomných 9 poslancov MsZ.  

Za   : 9 – Jendruch, Dzimková, Rušinová, Hlaváč, Stana, Zahuranec, Ontko, Gula, 

Ďorko 

Proti   : 0  

Zdržal sa : 0 

MsZ prijalo uznesenie č. 12/B.13 viď pripojené k zápisnici (schvaľuje) rozpočet ZŠ s MŠ SNP 

– základné vzdelávanie 

 

Hlasovanie:  

Prítomných 9 poslancov MsZ.  

Za   : 9 – Jendruch, Dzimková, Rušinová, Hlaváč, Stana, Zahuranec, Ontko, Gula, 

Ďorko 

Proti   : 0  

Zdržal sa : 0 

MsZ prijalo uznesenie č. 12/B.14 viď pripojené k zápisnici (schvaľuje) rozpočet ZŠ s MŠ SNP 

– školský klub detí 

 

Hlasovanie:  

Prítomných 9 poslancov MsZ.  

Za   : 9 – Jendruch, Dzimková, Rušinová, Hlaváč, Stana, Zahuranec, Ontko, Gula, 

Ďorko 

Proti   : 0  

Zdržal sa : 0 

MsZ prijalo uznesenie č. 12/B.15 viď pripojené k zápisnici (schvaľuje) rozpočet Materská škola 

Hlavná 

 

Hlasovanie:  

Prítomných 9 poslancov MsZ.  

Za   : 9 – Jendruch, Dzimková, Rušinová, Hlaváč, Stana, Zahuranec, Ontko, Gula, 

Ďorko 

Proti   : 0  

Zdržal sa : 0 

MsZ prijalo uznesenie č. 12/B.16 viď pripojené k zápisnici (schvaľuje) rozpočet Centrum 

voľného času PRIMA 
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9.   Správa o výsledku kontroly hlavnej kontrolórky    14.06 hod. 

 

Ing. Marta Legátová, hlavná kontrolórka mesta predložila písomný materiál, ktorý je 

prílohou tejto zápisnice. 

 

Hlasovanie:  

Prítomných 9 poslancov MsZ.  

Za   : všetci 

Proti   : 0  

Zdržal sa : 0 

MsZ prijalo uznesenie č. 12/D.8 viď pripojené k zápisnici (berie na vedomie) Správu 

o výsledku kontroly  

 

10. Operačný plán zimnej údržby        14.08 hod. 

 

Primátor mesta predložil písomný materiál, ktorý je prílohou tejto zápisnice. 

p.p. Rušinová – aké sú zmeny oproti predchádzajúcemu operačnému plánu? 

Primátor mesta – môžeme zastaviť zimnú pohotovosť na určité obdobie, toto je tu dané aj  

v písomnej forme a plus je doplnená nová technika – traktor Kubota. Toto je nové v rámci  

Operačného plánu zimnej údržby. 

Jozef Perháč, riaditeľ spoločnosti EKOVER, s.r.o. – v časti ako máte prerušenie alebo znovu 

vyhlásenie pohotovosti, tak je to v pracovných dňoch do 10.00 hod. dopoludnia, nie cez víkend. 

Potom v bode 4. je chyba v ŠPZ, ja to opravím. Navrhujem ešte upraviť záver, keďže ho beriete 

na vedomie. Čiže operačný plán za obdobie 2023/2024 nadobúda platnosť po vzatí na vedomie 

MsZ v Krompachoch a nie schválením, lebo ho neschvaľujete. To je len môj dotaz, takže 

môžem to opraviť.  

 

Hlasovanie:  

Prítomných 9 poslancov MsZ.  

Za   : 9 – Jendruch, Dzimková, Rušinová, Hlaváč, Stana, Zahuranec, Ontko, Gula, 

Ďorko 

Proti   : 0  

Zdržal sa : 0 

MsZ prijalo uznesenie č. 12/D.9 viď pripojené k zápisnici (berie na vedomie) Operačný plán 

zimnej údržby na rok 2023/2024 

 

 

11. Konanie  dobrovoľnej  zbierky pre ZŠ s MŠ Maurerova   14.11 hod 

Primátor mesta predložil písomný materiál, ktorý je prílohou tejto zápisnice. 

 

Hlasovanie:  

Prítomných 9 poslancov MsZ.  

Za   : 9 – Jendruch, Dzimková, Rušinová, Hlaváč, Stana, Zahuranec, Ontko, Gula, 

Ďorko 

Proti   : 0  

Zdržal sa : 0 
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MsZ prijalo uznesenie č. 12/B.17 viď pripojené k zápisnici (schvaľuje) konanie dobrovoľnej 

zbierky 

 

 

p.p. Jendruch nie je v miestnosti     14.12 hod. 

 

12. Informácia o obsadenosti škôl a školských zariadení v šk. roku 2023/2024 na území 

mesta Krompachy          14.12 hod. 

Primátor mesta predložil písomný materiál, ktorý je prílohou tejto zápisnice. 

p.p. Rušinová – CVČ má veľký pokles, prečo? 

Ing. Ján Znanec, vedúci oddelenia školstva, kultúry a športu – je to výrazný pokles, jedná 

sa o deti zo školy na ulici SNP, pretože poukazy, ktoré dostali, nedali nikde. Škola pýtala 

poukazy, upozornili deti aj rodičov, aby vrátili poukazy k danému dátumu a bohužiaľ, poukazy  

prepadli.  

p.p. Rušinová – čo sa mi celkom pozdáva, že o ZUŠ je vyšší záujem. Je tam nárast o 66 detí. 

Čím to je? Je to kolektívna forma alebo individuálne. 

Ing. Ján Znanec, vedúci oddelenia školstva, kultúry a športu – aj, aj. Podskočila aj           

individuálna forma, aj kolektívna. 

Primátor mesta – áno, veľa rodičov má záujem dávať deti na umelecké krúžky. Najmä keď  

majú deti predškolákov. 

p.p. Rušinová – len toho CVČ je škoda, lebo mesto prišlo o peniaze kvôli deťom z SNP. 

Primátor mesta – treba si uvedomiť, že jeden poukaz je okolo 33 eur. Áno, mesto prišlo o veľa 

peňazí. 

 

Hlasovanie:  

Prítomných 8 poslancov MsZ.  

Za   : 8 – Dzimková, Rušinová, Hlaváč, Stana, Zahuranec, Ontko, Gula, Ďorko 

Proti   : 0  

Zdržal sa : 0 

MsZ prijalo uznesenie č. 12/D.10 viď pripojené k zápisnici (berie na vedomie) Správu 

o obsadenosti škôl a školských zariadení v šk. roku 2023/2024 

 

 

13. Informácia o výberovom konaní na funkciu riaditeľa Základnej umeleckej školy v  

Krompachoch         14.14 hod. 

Primátor mesta predložil písomný materiál, ktorý je prílohou tejto zápisnice. 

p.p. Rušinová – škoda, že tu nie je pán riaditeľ, pretože by som mu chcela v mene poslancov 

zablahoželať. Myslím si, že máme dobrého riaditeľa ZUŠ a ďakujem, že bude naďalej viesť 

ZUŠ. 

Hlasovanie:  

Prítomných 8 poslancov MsZ.  

Za   : 8 – Dzimková, Rušinová, Hlaváč, Stana, Zahuranec, Ontko, Gula, Ďorko 

Proti   : 0  

Zdržal sa : 0 

MsZ prijalo uznesenie č. 12/D.11 viď pripojené k zápisnici (berie na vedomie) informáciu 

o výberovom konaní na funkciu riaditeľa ZUŠ 
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14. Doplnok č. 15 Smernice primátora č. 1/2019 Organizačný poriadok Mestského úradu   

v Krompachoch – Informácia        14.16 hod. 

Primátor mesta predložil písomný materiál, ktorý je prílohou tejto zápisnice. 

 

Hlasovanie:  

Prítomných 8 poslancov MsZ.  

Za   : 8 – Dzimková, Rušinová, Hlaváč, Stana, Zahuranec, Ontko, Gula, Ďorko 

Proti   : 0  

Zdržal sa : 0 

MsZ prijalo uznesenie č. 12/D.12 viď pripojené k zápisnici (berie na vedomie) Doplnok č. 15 

Smernice primátora č. 1/2019 

 

15. Interpelácie poslancov MsZ        14.16 hod. 

S interpeláciami nevystúpil nikto z poslancov MsZ. 

 

16. Rôzne          14.16 hod. 

 

17. Diskusia          14.17 hod. 

 

p.p. Rušinová – schvaľovali sme sociálny podnik, chcem sa opýtať, kedy bude sociálny 

podnik. Čo bude s IBV Banícka štvrť, keďže sme z tejto položky presúvali peniaze. 

Ďalšia otázka, keď sa rušil zámer na výstavbu Domu sociálnych služieb, bolo povedané, 

že bude podaná druhá výzva. Bola predložená žiadosť? 

 

p.p. Jendruch v miestnosti     14.18 hod. 

 

Primátor mesta – nebola ani výzva. 

p.p. Rušinová – ale keď ste rušili zámer, tak ste tvrdili, že bude ďalšia výzva.  

Primátor mesta – nebola vyhlásená výzva, tak nebola predložená ani žiadosť.  

Sociálny podnik je v štádiu posudzovania už 3 mesiace, nakoľko sa zmenil spôsob zápisu 

sociálnych podnikov. Začiatkom roka sme rozprávali, že bude vytvorený finančný plán, 

analýza sociálneho podniku a ide to na schvaľovanie. Následne sa to zmenilo.  Teraz to 

posudzujú krajskí koordinátori a potom štyri ďalšie osoby v Bratislave, takže preto to tak 

dlho trvá. Čo mám informácie, tak skontrolované a schválené by to malo byť niekedy 

v novembri. 

V rámci IBV bola dokumentácia zaslaná na vyjadrenie sa jednotlivým dotknutým 

osobám. Momentálne sa ešte 6 subjektov nevyjadrilo. Jeden subjekt požiarnici dali 

zamietavé stanovisko, čiže tam sa prerába projektová dokumentácia  a ostatní sa vyjadrili 

kladne. 

p.p. Rušinová – ešte jednu otázku chcem položiť, čo je s cyklochodníkom. 

Primátor mesta – stále to stojí, keďže ako ste počuli, tak Spišská diecéza má teraz 

nového biskupa a tam to dosť dlho stálo. 

p.p. Rušinová – viem, že Spišská diecéza sa vyjadrovala p. starostke Puhallovej, pretože 

ma kontaktoval pán doktor zo Spišskej Kapituli. On sa vyjadril, že práve u neho to dlho 

stálo. 
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Mgr. Miloš Klein, oddelenie majetku a regionálneho rozvoja – momentálne prebieha 

stavebné konanie, pretože nemáme ešte zmluvu s Pozemkovým fondom a práve Spišská 

diecéza nedala zmluvu.  

p.p. Rušinová – prečo ste mi to nepovedali, ja toho pána veľmi dobre poznám.  

Mgr. Miloš Klein, oddelenie majetku a regionálneho rozvoja – rieši to p. starostka 

z Kolinoviec, toto je jej kataster. 

 

p.p. Zahuranec – na predchádzajúcom zastupiteľstve sme mali prijaté uznesenie, 

ohľadom toho, že naša komisia a veľa ľudí sa sťažuje na verejný poriadok a na 

nedodržiavanie poriadku a rozširuje sa to nielen po okrajových častiach, ale aj do mesta 

, v okolí obchodov  a večer. Ľudia sa stále sťažujú a preto sa chcem opýtať, ako ste 

pokročili ďalej, keď sme nabádali na to, aby sa s tým začalo niečo robiť. 

Primátor mesta – čo sa týka mládeže a spoluobčanov, tak sme mali sedenie so 

sociálnou kuratelou zo SNV, boli tu aj terénni sociálni pracovníci, pracovníci 

komunitných centier a riešili sme to, akým spôsobom sa vieme pohnúť z tejto patovej 

situácie, nakoľko tie zákonné možnosti, ktoré má kuratela, tak sú tiež obmedzené.   

Žiadali sme problémovým rodinám odoberať deti do reedukačných zariadení. Nie je to 

jednoduché, lebo oni sú tiež tlačení do toho, že majú znižovať počty týchto zariadení. 

Vysvetľovali mi, že na celom Slovensku je pokles, akurát na východe je nárast. Neraz sa 

stalo aj to, že deti, ktoré používali toluén, tak boli na 3 mesiace preč a keď sa vrátili, tak 

znova v tom skončili. Ďalej, keď odišli deti do zariadenia, tak po 3 týždňoch dieťa 

ustavične plakalo, matka za dieťaťom, tak to dieťa vrátili. Cesta je v tomto dosť 

obmedzená. Dohodli sme sa, že budeme riešiť najhoršie rodiny, s tým, že sociálna 

kuratela využije všetky možnosti, ktoré im umožňuje zákon, čiže buď odobratie dieťaťa, 

alebo aj keď ja nie som s týmto stotožnený, tak že budú rodičov vzdelávať k tomu, aby 

naučili dieťa správnej výchove. Mne to príde desné, koľko miliónov eur sa použije na 

tieto aktivity a výsledok bude  nulový. 

Mgr. Jozef Kuna, náčelník MsP – dávali sme zoznam detí, ktoré žobrú pri Tescu a pri 

Lidli. To sú vždy tie isté rodiny a keď od mala sú naučené chodiť s rodičmi po 

kontajneroch, vždy budú. Zoznamy majú a uvidíme, ako sa zachovajú. Ďalšia vec, tak 

pokryté služby, aby boli vykryté všetky dni, hlavne víkendy soboty a  nedele, tam 

nemáme nikoho dopoludnia. 

Primátor mesta – spolupracujeme aj so Slovenskou poštou, aby sa vyplácali dávky na 

Hornádskej ulici. Tento mesiac boli dávky vyplácané priamo na Hornádskej ulici. Najprv 

bolo len 66 ľudí, ale chceme, aby sa všetky sociálne dávky preniesli na Hornádsku ulicu.  

p.p. Zahuranec – v uznesení bolo ešte hromadenie neporiadku a to nie žeby sa upratal 

ten neporiadok, ale je tam toho ešte viac. V tomto ohľade sa nespravilo nič. Možno teraz 

tento týždeň, ale neporiadok tam bol veľmi dlho. 

Primátor mesta – keďže sa blíži výberové konanie nových členov MOPS, tak po 

piatkovej konzultácii nastali poriadky na Hornádskej ulici, kedy si ju poupratovali.  Ja 

nebudem posielať upratovať na Hornádsku ulicu ľudí, ktorí upratujú mesto, aby im 

upratali neporiadok, ktorý si vytvorili sami. Oni sú zodpovední za to, čo si tam urobia. 

Tak, ako tu si občania nerobia neporiadok pred vchodmi, tak aj oni sa to musia naučiť. 

Na to sú MOPS, aby dohliadli na to, aby si upratovali. Keď si to nezabezpečia, tak oni to 
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budú upratovať. Už ma nebaví počúvať dookola tie ich výhovorky, ktoré určite pozná aj 

pani exprimátorka. Keď si urobia neporiadok,  nech si ho aj upracú.  

p.p. Rušinová – MsP vie, že som mala stále nejaké výhrady a aj ich mám, pretože 

niekoľkokrát som povedala, že vykonávam činnosť MsP. Ja už to robiť nebudem. V parku 

pod kamerami pijú a fetujú a nikto s tým nič nerobí. MsP chodí po uliciach, kde nie je 

problém. Celé leto som nevidela pešiu hliadku. Do parku ľudia nechcú chodiť, lebo sa 

tam zgrupujú deti a napadajú ľudí. Už aj park je nebezpečný pre mamičky s deťmi. Deti 

vychádzajú okolo 17.00 hod. – 18.00 hod. zo špeciálnej školy, idú húfne a napadajú ľudí. 

Babky sa báli ísť po ulici.  Nevidím MsP. Neviem, ako máte pokryté služby. Po meste 

chodia deti s vrecúškami pod nosom, bežní ľudia to vidia, len MsP to nevidí, ani štá tna 

polícia to nevidí. Prejdú s autom a nikto to nevidí.   

Pred niekoľkými rokmi, keď vypukol problém s fetovaním, oslovili sme predajcov 

v meste s listom. Chodili MOPS a rómski rodičia a prosili predajcov, aby nepredávali ich 

deťom toluén. Minule som sama odháňala dve deti, pubertiakov, lebo babka na 

Zemanskej ulici sa bála vybrať kľúč. Ja som kričala na tie deti, aby jej dali pokoj , lebo 

sa bála vojsť do domu. Aj pubertiaci zo sídliska drogujú a pijú. Tiež sa s tým nič nerobí. 

Drogovanie a pitie nadobúda veľké rozmery a potom sa nečudujem, že deti tu nechcú 

chodiť ani na stredné školy, lebo sa boja. Boja sa aj babky. Treba nastaviť hliadky vtedy, 

keď idú deti zo školy, aby mali nejaký rešpekt alebo postaviť sa ku škole.  

Čo sa týka Hornádskej ulice, bola som sa tam pozrieť, lebo som chcela vidieť, ako sú 

urobené chodníky, ale taký neporiadok, ako tam bol teraz, to bolo hrozné. 

Primátor mesta – v piatok to bolo hrozné, to máš pravdu, ale Hornádska ulica je od 

piatku poupratovaná. Čo sa týka predajní, o  ktorých sa hovorilo, tak nedávno som mal 

interpretované, že samotného majiteľa oslovila pani, keď predával toluén, že čo to robí, 

čo to má znamenať, tak jej bolo povedané, že mu čo ona rozpráva, keď on má obchod  

a obchod je robený za tým, aby vytváral zisky a on si môže predávať čo chce a kedy chce. 

p.p. Rušinová – aj parkovať auto pred obchodom a nikto nič. 

Mgr. Jozef Kuna, náčelník MsP – v tomto meste sa už nefetuje toluén, ale riedidlo, 

ktoré nie je na zozname zakázaných látok. Keby sme šli teraz na MsP, tak polovicu lavice 

máme založenú s fľašami od toluénu. My im to zoberieme, ale v podstate nikto sa týmto 

nebude zaoberať, lebo sa nedopustili žiadneho priestupku, ani trestného činu. Občas mi 

tieto výčitky prídu tak, ako keby MsP bola moja s.r.o., nie je . Mám 5 ľudí. Včera poobede 

som mal 2, doobeda ani jedného, dnes doobeda som mal jedného, poobede nemám 

nikoho. Z piatich ľudí je jeden PN a bude na nej minimálne do 16.11.2023. Potrebujem 

pokryť soboty, nedele, piatky a vyplácanie sociálnych dávok a ako s piatimi ľuďmi, veď 

ja som policajt a nie kúzelník. To, že je problém s deťmi, ktoré žobrú pri Tescu a pri 

Lidli, a že obťažujú ľudí, my o tom vieme. 

Keď povieme o parkovaní, veď všetci vieme, že ide o  drogériu p. Puchalu. Koľkokrát 

sme tam prišli, toľkokrát vykladá tovar. Niekedy mám pocit, že vykladá po jednom 

mydielku celý deň, ale vykladá tovar. Povedzme si pravdu, je zakázané parkovanie, nie 

je zakázané vykladanie tovaru. Ďalšia vec, niekto túto prevádzku v minulosti povolil 

a vtedy sa nikto nepýtal ani na zásobovanie, ani na nič podobné. My o  tých problémoch 

vieme, ale treba si uvedomiť, že nám keď sa na Ulici SNP premelie cez obed cez 600 detí 
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na tej jednej križovatke a sú tam len dvaja členovia MOPS, a keď sú tam aj dvaja 

policajti, tak nevieš, kde máš skôr pozerať. Tie deti ignorujú totálne všetko.  

p.p. Stana – toľko príbehov tu povie každý jeden občan v našom meste ako pani 

poslankyňa. Každý jeden z nás určite upozorní neprispôsobivých  občanov. Ja za štátnu 

políciu musím povedať, že taktiež máme dlhodobý podstav, nestíhame, máme toho veľa, 

máme aj iné obce. Keď eskortujeme osobu a vidím, že sa niečo deje, tak samozrejme to 

oznámim kolegom, aby to išli vyriešiť. Ja nemôžem počas nejakého zákroku, vykonávať 

iný zákrok, ktorý práve ty vidíš  a samozrejme, polícia musí konať v súlade so zákonom. 

Primátor mesta – na OO PZ Krompachy by malo dôjsť k navýšeniu počtov, pretože som 

čítal list z Prezídia PZ, kde sa písalo, že na celý Košický kraj má byť plus 500 policajtov.  

p.p. Rušinová – v roku 2007, keď som tu nastúpila, bolo tu 14 ľudí. Potom to navýšili 

o 10 a ešte o 10, čiže bolo tu 34 policajtov. 

Ďalej som milo prekvapená, že sa sociálne dávky budú vyplácať na Hornádskej ulici , 

lebo ja som sa o to usilovala niekoľko rokov a nepochodila som. Vybavovala som to cez 

ústredie, ešte aj vedúca pošty sa postavila proti tomu, tak neviem, čo ju prinútilo, že bude 

vyplácať dávky na Hornádskej ulici, pretože keď som sa o to snažila ja, tak ani vedúca 

pošty z Krompách, nechcela chodiť vyplácať dávky vonku. Toto je dobré, lebo od 18. do 

20. dňa v mesiaci to je des a hrôza, lebo chodili tu ľudia z rôznych kútov Slovenska a keď 

videli toto, čo sa tu deje, tak to nebol dobrý obraz pre Krompachy.  

        

18. Záver          14.44 hod. 

Primátor sa poďakoval poslancom MsZ za účasť na 12. rokovaní MsZ v Krompachoch 

a zasadanie ukončil. 

 

 

V Krompachoch 25.10.2023 

 

Zapísala: Mgr. Lucia Saloková 

 

 

Anna NEMČÍKOVÁ      Ing. Dárius DUBIŇÁK 

    prednostka MsÚ                                                                                     primátor mesta 

 

 

O V E R O V A T E L I A: 
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